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 Z A P I S N I K 
 

 

 sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane  dana 30. ožujka   2011. 

godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 18,00 

sati. 
 
NAZOČNI:  Šimica Dragičević, Dragan Damjanović, ðuro Roso, Morana Martinić Dragan,  
Zorko Drpić, Nikica Maričić, Frane Oreb, Paul Matas,  Jaki Razmilić,   
 
ODSUTNI: Marija Jakšić, Dinko Vidan, Petar Mandić, Lovrenco Vladislavić,  
 
OSTALI NAZOČNI: gradonačelnik Dinko Hržić, Zoran Marinelić, Pero Maričić, Jerko Hržić, 
Ante Toni Kirigin, Frano Rosić,  Tonči Gospodnetić, dr. Anñelka Vodanović, Danica Rajević, 
Ivica Radić,  Ivica Vranjičić,  Sergij Rendić, Andro Filipić, Matko Rendić, Milenka Stipanović 
 

AD. 2. 

 

 
Vijećnička pitanja i odgovori  
 
Viječnik Dragan Damjanović pita koliko viječnici mogu izostajati sa sjednica, da li čitav 
mandat, dvojica apstiniraju sjednice a ne zna se razlog 
 
Predsjedavajući odgovara da vijećnici zaista mogu ne raditi ništa, za to odgovaraju svojim 
biračima  i  budu sankcionirani  na način da  ne budu izabrani na drugim izborima. Bilo bi u 
redu da njihove stranke predlože zamjenske vijećnike ako su oni bolesni i ne mogu dolaziti, ali 
to nije u našoj domeni. 
 
Vijećnik ðuro Roso kaže da se možda ne žele kandidirati, a  viječnik Dragan Damjanović ističe 
da bi se morali opravdati. 
 
Predsjedavajući odgovara da se oni nisu nikada opravdali, niti su naveli razloge, osim 
generalnog stava da žele da ovo vijeće bude raspušteno,  što on saznaje iz tiska, za druge 
razloge nezna. 
 
Vijećnik Paul Matas želi upoznati vijećnike sa situacijom u nogometnom klubu, u kojemu je 
puno djece, s obzirom na novčanu  situaciju u gradu u teškoj su situaciji jer ne dobivaju sredstva 
iz proračuna,  a to je jedini izvor financiranja kluba. Nemaju  za gostovanja ni za trenere, ni za 
normalno poslovanja kluba. Čuli su da je Grad blokiran, ne zna kako će klub ići naprijed, 
dovedeni su pred zid, nemaju se kome obratiti, iz kluba su ga zamolili da prenese stanje i 
obavijesti vijeće. 
 
Gradonačelnik odgovara,  rješenje  o  ovrsi je tu, ovo nam je 4 ovrha,  sve zajedno  3,2  milijuna  
kuna, plus dugovi   koje smo nasljedili od 2,7 milijuna kuna, dubioza je velika, svu imovinu 
koju smo uknjižili i riješili ne možemo ni prodati ni darovati, očekujemo da što prije naše 
kvadrate u zoni stavimo na javni natječaj da možemo popuniti rupe, Krasno, prekrasno se 
radilo, akumuliralo se i sada sve dolazi n naplatu, dolazi slučaj KJP Brač, onda Jadranska ulica, 
slučaj Šćepanović Etica, napravili smo reviziju tih predmeta da vidimo što nas očekuje, već smo 
u pregovorima za puteve, nastojimo se nagoditi da bi izbjegli ovrhe, jedino je moguće da 
zamjenimo kvadrat za kvadrat  s obzirom da sredstava nema. Sazvat ćemo izvanrednu  sjednicu 
vijeća da dobijemo odobrenje za prodaju čestica na kojima smo knjiženi, teška je situacija, 
moramo pronaći način da dignemo kredit da 120 radnika ne završi  na ulici. Svim vijećnicima 
ćemo dostaviti izvješće od 1988. godine do danas koliko je novaca otišlo u vjetar, pismeno 
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ćemo  se obratiti  svim institucijama i onima koji to moraju znati, na kraju i medijima. Jedino i 
najbrže rješenje je da se zadužimo, no bez suglasnosti Ministarstva financija to je nemoguće. 
Uprava će sljedećih 5 dana imati zatvorena vrata kako bi iznašli mogućnosti i rješenja što 
učiniti. Napravljeno je sve moguće, s pravnim zastupnicima suprotne strane razgovarano je o 
mogućim obrocima, ratama i periodu, njegov prijedlog je bio da bude 5o tisuća kuna mjesečno 
bez kamata u periodu od 3 godine, taj prijedlog je pao u vodu. Oni su tražili milijun kuna 
odmah, to nije bilo moguće u ovom trenutku. 
Što se tiče političara vijećnika koji ne dolaze na vijeće, oni  ne prihvaćaju vijećnika koji je ovdje 
legitimno izabran, smatraju da vijeće nema kvoruma i ne žele sudjelovati. 
Što se tiče financija, kad sagleda  rješenja obavijestit  će  vijeće što  moramo napraviti, 1,5 
milijuna kuna smo iznjedrili, jako se u Proračunu to osjeća, kad se vide dugovi prema 
dobavljačima, komunalnome, vrtiću i ostalima, skupi se točno 1,5 milijuna koji nedostaju. Od 
sutra idemo u slanje rješenja za ovrhe, više nema opomena ni razgovora, sva rješenja idu u 
izvršenje, radi se o 120 ljudi i normalnom funkcioniranju grada od rasvjete čišćenja i drugo. 
Zatražit će od predsjednika vijeća izvanrednu sjednicu kada bude imao detaljne podatke za 
vijećnike. 
Predsjedavajući ističe da je zahvalan što konačno saznaje na pravom mjestu i na pravi način o 
financijskom stanju u gradu, jer je o tome slušao na ulici.  Mora reagirati na izjavu da su razlozi 
nedolazaka vijećnika na sjednice taj što vijećnik nije legalno izabran,   čin osporavanja zakonito 
izabranog vijećnika se radi na zakonom propisani način, zna se kome i kako, nezadovoljan je,  
HSU je  donio svoj Statut,  što ga  se njezini članovi ne pridržavaju  kao članovi HDZ-a i SDP-a 
svoga Statuta to je skretanje vode na svoj mlin i želje da upravljaš drugom strankom. Sve 
stranke funkcioniraju na isti način, dužni su se pridržavati Statuta i pravila svoje stranke, ističe 
da mu nije žao što je izabran odreñeni vijećnik jer su sto pravila kojih se svi članovi stranke 
moraju pridržavati. Zna se na koji način se može osporavati izbor, to je više nezadovoljstvo koje 
nema veze s time. 
 
Vijećnik Zorko Drpić pita kada će se završiti riva u Splitskoj, gradonačelnik odgovara da smo 
završili sve troškovnike, asfaltiranje je trebalo biti u Supetru, Splitskoj i Škripu, ako iznañemo 
modalitete sigurno će ići nabavka i asfaltirat će se, za sada ništa od toga. 
 
Vijećnik Frane Oreb se interesira da li se barem može  rupa na rivi u Splitskoj koja je duboka 15 
cm betonirati, ako grad to ne može onda će to sami obaviti. 
 
Vijećnik Paul Matas pita kako će nogometni klub Jadran ići naprijed, da li da računaju na novce 
ili ne. 
 
Gradonačelnik odgovara da ćemo nastojati od suda zatražiti zaštitu na način da dobijemo 
minimalna sredstva za funkcioniranje grada, ako se izborimo za to bit će dobro jer grad ne može 
funkcionirati na taj način, sve ovisi o sudskom vještaku, to su informacije koje ima. 
 
Vijećnik ðuro Roso kaže, što se tiče prisutnosti gospodina Mandića i Vladislavića oni ne dolaze 
na vijeće i prije nego je došao g. Damjanović. Gospodin Damjanović je došao na 14 sjednicu 
dana 22.12.2010. godine, druga je bila 29.12. gospodin Mandić nije bio na 5 sjednici, na 11. 
sjednici 18.5., na 12. sjednici 20.07. na 13. sjednici 6.10., nisu bili, nisu bili ni na 14., 15. i 16. 
sjednici. Nadalje, zanima ga zašto dogradonačelnik od 29.4. se nije pojavio na sjednicama 
gradskog vijeća. Ne dolaze oni na vijeće radi g. Damjanovića, nego nešto stranački. 
Pita gradonačelnika, kad je došao prvo pitanje mu  je bilo pred turističku sezonu da tenis 
igralište i šetnica izgledaju kao u Libiji,  gradonačelnik je rekao  da će Floka napraviti neki 
plakat i pokriti otvore, lani je isto pitao pred turističku sezonu, evo sada opet turistička sezona  a 
tamo sve izgleda kao bojišnica. Bilo je kamena, sve se uzelo i pokralo, a moglo se upotrijebiti 
negdje u gradu, staviti panele, ono je sramota vidjeti kad se prolazi. 
 
Gradonačelnik odgovara da smo ovu godinu pokušali urediti šetnicu, mislili smo baciti žbuku, 
dogodila nam se ova situacija, paneli su dogovoreni s gospodinom Petritom da će ih donirati.    
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Vijećnik ðuro Roso kaže da nam ne mora nitko ništa donirati, vidi da se šetnica radi, nerviraju 
ga iskopani kanali koji će čekati cijevi cijeli mjesec, ne može se ići ni do groblja, do fizikalne 
terapije na može proći nitko. Moramo sada čekati cijeli mjesec dana, a trebalo je nabaviti cijevi 
prije  pa onda početi kopati. Oni pitaju za rupe u Splitskoj, i cijeli Supetar je u rupama, ljudi 
iskopaju šahte i onda tako ostave, sve je u rupama  
Gradonačelnik odgovara, želje su jedno, a mogućnosti drugo, ako čete sada prigovarati, imamo 
puno bitnijih pitanja od toga. Ako bude para dovršit će se šetnica, idemo donjeti bitne odluke. 
 
Vijećnik ðuro Roso kaže da nije rekao da se neće dovršiti nego da je trebalo prije nabaviti 
cijevi. Ističe da je razgovarao s gradonačelnikom o kioscima na privatnom posjedu, dobio je 
dopis od udruženja obrtnika, potpisala ga je Danica Baričević, dobio ga je i predsjednik vijeća i 
uputio ga gosp. Orebu u Komisije za pritužbe, meñutim gosp. Oreb ga nije dobio. Želite uništiti 
obrtnike koji ovdje žive i rade cijelu godinu, to javno govori, najbolje je da oni rade sezonski a 
mi ćemo raditi zimi, grad Hvar ima 5 kioska, a mi ćemo Supetar nazvati „kiosk grad“. Tamo će 
Berica staviti kioske, štandove, pečenjarnice, ma kakvi higijensko tehnički uvjeti, to će Grad 
dozvoliti. Inzistira da  na drugoj sjednici vijeća točka budi ti kiosci, ne možemo se tako ponašati 
 
Gradonačelnik odgovara da ne može netko staviti pečenjarnicu, ako nema higijensko tehničkih 
uvjeta. 
 
Vijećnik Nikica Maričič kaže da grad nije taj koji daje uvjete. 
 
Predsjedavajući kaže,  to  je bilo pitanje koje možemo staviti kao točku dnevnog reda, ne 
možemo otvarati raspravu, primio je pismo, uputio ga Komisije za predstavke i pritužbe, 
napisao i potpisao u gradskoj upravi, taj materijal neka se proslijedi g. Frani zajedno sa drugim 
pritužbama koje su došle n adresu gradskog vijeća 
 
Gradonačelnik odgovara, prije raspisivanja natječaja poslali smo materijale prema obrtnicima, 
TZ, prema svima koji su imali iznajmljene površine s naznakom što zahtjevamo ovu godinu, 
poslali smo na vrijeme, dobili smo suglasnost obrtnika i TZ, gdje je nadležan grad Supetar sve 
će biti   drugačije, više nemamo postavljanja kioska po parkovima, umjesto 26 biti će ih 11 
 
Predsjedavajući, to su neka dogañanja u gradu o kojima vijećnici nisu informirani i zahtjevaju 
pojašnjenje, misli da je to pogreška u informiranju, jer su vijećnici trebali biti informirani na 
vrijeme, pa ne bi postavljali pitanja 
 
Morana Martinić Dragan pita kao i vijećnici s njene liste, čuli su na glasu naroda  da je jedna 
studentica podnjela prigovor na natječaj za stipendije, ne zna da li je sve kako ona piše, da li 
može dobiti informacije o tome. Nije joj jasno  da su se davale nagrade za završetak studija u 
propisanom roku, a studenti ga nisu završili u tom roku 
 
Gradonačelnik odgovara, razumije nezadovoljstvo studenata, ono je iz razloga što je prošle 
godine bio veći fond sredstava, ove godine je spušten, problem je što prošle godine nije 
diplomirao veći broj studenata pa je bilo više novaca za nagrade, prošlu godinu je nagrade 
dobilo 33 studenta a ovu godinu samo njih 15. Prošle godine se dogodilo da smo od fakulteta 
dobivali potvrdu da je student redovit iz koje se ne vidi da li je student na parcijali. 
 
Vijećnica  Morana kaže da to nije  u redu i  da se ukinu nagrade. 
 
Gradonačelnik kaže da nagradu nije dobio netko tko ne ispunjava uvjete. Svi oni koji su položili 
sve ispite će dobiti, a oni koji nisu neće, što se tiče nagrada sve su ispravne. Što se tiče potpora 
za zadnja 4 studenta s prosjekom od 4,5,  za njih je ostalo oko 7 tisuća kuna,  nismo htjeli da 
dobije samo 1 student nego smo podijelili po 1.300 kuna  svakome i tako je nastao problem. 
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Zbog prigovora poništit će listu prvenstva, poslati ćemo dopise na sve fakultete da uočimo gdje 
je   nastala greška i dati novom Povjerenstvu da odluči. 
 
Vijećnik Nikica Maričičić zahvaljuje predsjedniku na pitanju zašto nezavisna lista Zorana 
Marinelića ne dobiva materijale za sjednicu, daje prijedlog za NK Jadran, čuli su 
gradonačelnika, da naprave kratkoročni financijski program, da vide koliko im treba sredstava, 
bila  bi sramota da radi 20 tisuća kuna klub ne funkcionira, da Grad dade garanciju,  da se barem 
osigura hladni pogon dok se ne prevlada teška situacija. 
 
Gradonačelnik odgovara da je Grad ugrožen, ne može davati garancije dok ne vidi naše interne 
mogućnosti, ideja je fenomenalna ali garanciju ne može dati. 
 
Vijećnik Nikica Maričić kaže da ne misli na pismenu garanciju, već u dogovoru s firmama da se 
pokuša pomoći NK Jadran, prvo je stvar na nogometnom klubu na naprave kratkoročni 
program. 
Ističe, stara tržnica se ureñuje, žao mu je što se srušila staro stablo   „bobice“, bilo je rješenja da 
se zaštiti i napravi zid. 
 
Gradonačelnik odgovara da je cijela  bobica sa svojim korijenjem došla do škole i ugrozila 
temelje, raspukla cijeli gornji plato tržnice, još je korijenje tamo. 
 
Vijećnik Maričić,  čuo  je da je za Ratac raspisan natječaj za ugostiteljski objekt, gradonačelnik 
odgovara da je odluka o tome na gradskim pločama.      
           
 
Dovršeno u 21,00  sati 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
                            
                                                                       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                      GRADA SUPETRA 
                                                                                        Šimica Dragičević  
                                                                                                                                                
 
 
    
Zapisnik izradio Sergij Rendić po tonskom zapisu  
sa sjednice, a koji je njegov sastavni dio. 
 
 
_____________________ 
 
 


